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Smer jednohlasne rozhodol o podpore Pellegriniho na
prezidenta. „Nie je to americký sluha ako pán Korčok,“
vyhlásil Fico v diskusii, v ktorej hovoril aj o potrebe
zrušiť „neopraviteľný“ spolitizovaný Úrad špeciálnej
prokuratúry „zloducha“ Lipšica & spol., o Čaputovej
podpore zločincom likvidujúcich právny štát a ľudské
práva, ale aj o situácii na Ukrajine. Predseda vlády sa v
rozhlasovej debate moderátorky opýtal, prečo ju
nezaujímajú témy týkajúce sa aktuálnych problémov
občanov Slovenska, prečo jej nevadí dvojaký meter pri
nehode Danka, Lipšica a sudcu ŠTS Hrubalu a taktiež
dvojaký štandard médií voči terajšej opozícii a jeho
súčasnej vláde

infovojna.bz/article/video-robert-fico-sobotne-dialogy-20-januar-2024

Předsednictvo Směru-SSD jednomyslně rozhodlo o podpoře předsedy
parlamentu a Hlasu-SD Petra Pellegriniho jako kandidáta na
prezidenta. Premiér a lídr Směru Robert Fico to uvedl v diskusi RTVS
Sobotní dialogy s moderátorkou Annou Vargovou vysílané 20. ledna
2024.
Kandidát na post prezidenta Peter Pellegrini (Hlas) má plnou podporu
strany Směr. Uvedl to předseda vlády Robert Fico (Směr) v pořadu
RTVS Sobotní dialogy. Podle Směru Pellegrini splňuje všechna kritéria.

„To není americký sluha jako Ivan Korčok. Je to člověk, který má
vlastní názor, je to člověk, který se bude pokoušet spojovat,
zatímco pan Korčok chce rozdělovat. Ohlašuje, že on je
kandidátem opozice, a že by měl být nějakou rovnováhou této
vládě,“ uvedl Fico a dodal, že předností Pellegriniho jsou i velké
mezinárodní zkušenosti, dobré kontakty, a je to člověk se silným
levicovým cítěním.

https://www.infovojna.bz/article/video-robert-fico-sobotne-dialogy-20-januar-2024
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Premiér avizoval i oficiální akci, kde Pellegriniho veřejně podpoří.
\"Myslím si, že je správné, aby tak velká strana jako je Směr,
dávala doporučení svým voličům a sympatizantům,\" dodal Fico,
který se současně vyjádřil i ke kandidatuře místopředsedy parlamentu
Andreje Danka (SNS).

Jak předseda vlády vysvětlil, v koaliční smlouvě se nepíše nic o
prezidentských volbách, a proto se mohl každý suverénně rozhodnout.

„Tak, jak si musím vážit Pellegriniho, který sice možná na můj
úkor postavil politickou stranu, tak si musím vážit i Danka, který
zabojoval. Andrej je samorost. Je velmi málo politiků na
Slovensku, kteří dokáží dělat politiku tak, že nejsou pod žádným
vlivem nějakých silných lidí v pozadí. Danko mezi ně patří, “
uzavřel Fico.

Na zrušení ÚSP Fico trvá

Premiér odmítá ustoupit od záměru zrušit Úřad speciální prokuratury,
nevyloučil drobné změny v návrhu zákona. Avizoval, že o postupu v
parlamentu bude koalice jednat příští týden. Chce navrhnout, aby se
jednalo nonstop.

\"Pokud to bude, jsem připraven každou noc na hodinu na dvě
tam přijít jako člen vlády,\" nastínil. Zopakoval, že vystoupení
prezidentky Zuzany Čaputové v parlamentu považuje za čistě opoziční
projev. V souvislosti s protivládními protesty konstatoval, že respektuje
lidi a mají na to právo.

Premiér se setká s ukrajinským předsedou vlády

Předseda vlády také potvrdil, že se ve středu v Užhorodu setká s
premiérem Ukrajiny Denysem Šmyhalem. Avizoval, že mu nese
seznam humanitární pomoci. Fico chce ukrajinskému premiérovi
současně potvrdit, že Ukrajina nebude dostávat od Slovenska žádné
zbraně.
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"Řeknu mu, že jsou věci, na které máme úplně jiný názor, řeknu
mu, že pokud jde o vstup do EU je respektujeme, ale musí plnit
podmínky a ne, že vstoupí do EU země, která absolutně nesplňuje
žádné požadavky," prohlásil Fico .

Dodal, že ukrajinskému premiérovi řekne i to, že je proti tomu, aby
Ukrajina vstoupila do NATO. "Řeknu mu, že to budu vetovat a
blokovat, protože to je tak akorát základ třetí světové války a nic
jiného," uvedl Fico.

Jako předseda vlády pokračoval, ukrajinská strana nechce po setkání
ani tiskovou konferenci. No slovenský premiér avizoval, že prohlášení
poskytne.

„Já si dokonce myslím, že by bylo správné, že se dohodneme, že
každá strana dá nějaké prohlášení. Měli bychom si ta prohlášení
vyměnit předtím, než je zveřejníme. Já vím, s čím jdu. Já jdu s
humanitární pomocí," dodal Fico.

Jak dále v pořadu RTVS uvedl, v případě komerčních dodávek zbraní
nevidí překážku. „Ať si vydělá na zbraních, kdo chce, co chce.
Když nevydělají slovenské firmy, vydělají americké," uzavřel Fico.

Více ve videu:

 

 
Záznam celého pořadu i ZDE .

Blaha: Fico to řekl přesně - Korček je americký sluha

Místopředseda parlamentu Ľuboš Blaha (Směr-SSD) ve svém
příspěvku na Telegramu konstatoval, že šéf parlamentu a strany
Hlas-SD Peter Pellegrini má momentálně největší šanci porazit

https://www.rtvs.sk/televizia/archiv/12354/445539
https://t.me/LubosBlahaSmer/1523
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vulgárního a protislovenského kandidáta na post prezidenta Ivana
Korčoka:

Premiér Robert Fico má naprostou pravdu - média zde řeší zraněné
semafory a kašli na lidi. My tuto jejich hru hrát nebudeme.

1. V rozhlase ukázal, že Slovensko má v čele konečně opět státníka. A
naštěstí zde nevládne "dětský tábor", jak premiér vesele pojmenoval
Progresivce v parlamentu.

2. Přesně tak - chovají se jako děti. Noční jednání na nich. Ať si tam po
nocích čtou ty elaboráty od umělé inteligence, recitují písničky a chlubí
se vzájemně jako pacienti na skupinových terapiích.

3. A ještě jim v této frašce asistuje místopředsedkyně PS Čaputová.
Jak proboha může nazvat smrt lidí ve vazbě šesti „chybičkami“?

4. Lipšicovci mají na svědomí nevinné lidi - perzekuovali opozici a
zůstávali po nich mrtvoly. To jsou pro vás "chybičky", vážená paní?

5. Nijak nás nevyrušují Korčokovy mítinky, premiér to řekl jasně.
Americký sluha si může zorganizovat i sto mítinků, vždy zůstane
americkým sluhem.

6. Směr bude v prezidentských volbách podporovat Petra Pellegriniho -
buďme realisté, má největší šanci vulgárního a protislovenského
Korčoka porazit.

7. Slovensko si nemůže dovolit, aby Prezidentský palác dále
kontrolovala americká ambasáda – jsme suverénní stát, musíme mít
suverénního prezidenta. Slovenského.

8. Premiér Robert Fico dnes jasně potvrdil, že odmítáme západní
vojenské tažení proti Rusku a žádné zbraně posílat nebudeme.
Tleskám.
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9. Přesně toto je důvod, pro který na nás tak tlačí. Proto ty trapné a
nenávistné deklarace Evropského parlamentu, proto to pištění
nevládek a médií.

10. Neuhneme a naopak, přitvrdíme. Obranná dohoda s USA bude
opět na stole - vzpomeňte si, jak ji Naď s Korčokem hloupě obhajovali
a bez rozpravy přijímali v parlamentu.

11. Tehdy nevadilo, že jsou lidé v ulicích a že zrušili rozpravu v
parlamentu. Čaputová jim to podepsala za dvě vteřiny, neboť Velký
bratr nakázal.

12. Tyto koloniální časy skončily. Robert Fico jasně vzkázal, že na
rozdíl od Korčoka nejsme žádní američtí lokaji a nebudeme jim
podepisovat každou hloupost, se kterou přijdou pod paždí.

13. Dobře si pamatujeme, co napáchali v Iráku a dobře víme, o co jim
jde ve válce proti Rusku. Ne, my si válku neprosíme.

14. Jsme suverénní start, máme zkušeného a sebevědomého
premiéra, pevnou vládní koalici a hájíme národní zájmy. Tak to také
zůstane.

15. Korček s Čaputovou is tím neboráčkem Šimečkem mohou i
puknout od jedu - Lipšic skončil. Přichází éra spravedlnosti.

Ve slovenské politice se dnes odehrává velký souboj mezi dospělými a
progresivními puberťáky - a nebojte se, my dospělí zvítězíme.

Zdroj: pravda.sk / rtvs.sk / YouTube / Telegram Ľuboš Blaha /
InfoVálka

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:

https://spravy.pravda.sk/domace/clanok/696605-fico-kandidat-na-prezidenta-pellegrini-ma-plnu-podporu-strany-smer-to-nie-je-americky-sluha-ako-korcok/
https://www.rtvs.sk/televizia/archiv/12354/445539
https://t.me/LubosBlahaSmer/1523
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Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na
požádání orgánů činných v trestním řízení poskytnout jim všechny
informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše
příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší stránce
nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit skutkovou
podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně.
Mezi takové příspěvky patří komentáře rasistické, podněcující k násilí
nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy pleti, jazyka, víry a
náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního
původu, příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně.

Nahuel Avelino2024-01-20 15:16:06
my víme koho podrztaska to je, proto taková vrucna podpora

Milan Mašcuch2024-01-20 16:55:19
Pán premiér si klamár, "...Ukrajina nebude od Slovenska dostávať
žiadne zbrane?" A opäť sa opravíš že síce OD Slovenska nie, ale
ZO Slovenska áno.

 Volím Harabina.

Nahuel Avelino2024-01-20 17:01:40
prachy su prachy

Jaj Bolito2024-01-20 17:07:00
vypočuj si, ak si nepočul, posledné 2 minúty(ako je to s
muníciou vs. morálkou)

kico kico2024-01-20 17:15:31

1****a nie len to aj teraz v Davose o migrabtoch,podliak
zradny.
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Milan Mašcuch2024-01-20 17:38:05
To čo hovorí Fico, je otrasné.

kico kico2024-01-20 21:10:13
Áno,je to podliak,ale sa ani nič od nich čakať nedalo iba znova
podraz.

Chu Yo2024-01-20 18:00:30

Minule Šefčovič, teraz Pellegrini. Misia aby neprešiel Harabin musí
byť znova splnená!

Jozef Paluška2024-01-20 19:28:19
... a opat im to (bohuzial) vyjde!

kico kico2024-01-20 21:11:20
Je to SMER,pliaga Slovenska.

Marian M2024-01-20 18:15:44
Pellegriny je dezolat

https://ipravda.sk/res/2019/01/18/thumbs/sefcovic-pellegrini-clanokW.jpg
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Jaroslav Krafský2024-01-20 18:38:18

Ja by som pána kandidáta I.Korčoka nepodceňoval úplne, možno
má šancu skončiť aj na 3.mieste v 1.kole, tak ako sa to pred rokmi
podarilo "favoritovi" E.Kukanovi. Prečo by nemal skončiť na 3.
(príp. nižšom) mieste, veď je to v podsate len poslušný štátny
úradník, žiaden štátnik. Ale chápem, že platí rovnica:

slabý I.Korčok + silná podpora Západu = silný (?) kandidát I.Korčok

 

Rado Hanák2024-01-21 03:31:35
Lepšie by som to nepovedal.

 Inými slovami by to povedal môj dedo: nepo*er sa dopredu,
lebo dom nepostavíš, ženu si nenájdeš a zaživa zomrieš...

Juro F2024-01-20 20:33:53
ta hlupana musela dostat dobre zaplatene ked dokaze verejne zo
seba robi nieco co ma o zavit viac ako sliepka a jediny rozdiel je ze
neserie po schodoch

Marian M2024-01-20 22:08:08
Z verejnych financii su najlepsie platy

Ja Clovek2024-01-21 06:44:02
Pelle NO

 Harabin YES

 
 


